

尺寸：50*90mm
材质：100g书写纸
印刷工艺：单色正反面印刷
折叠方式：风琴折

正面

<p>用户手册</p> <p>双耳无线蓝牙耳机</p>	<p>产品结构说明</p>  <p>开机</p> <p>方法一：打开充电盒，耳机自动开机，并完成左右耳机互连。取出两只耳机，主耳（出厂默认左耳为主耳）蓝白灯交替闪烁。</p> <p>方法二：耳机不在充电盒内或充电盒没电，当耳机处于关机状态时，分别长按耳机多功能键2秒开机。开机后左右耳机自动完成互连。主耳（出厂默认左耳为主耳，使用过程中主副耳会根据实际需求自动切换）蓝白灯交替闪烁。</p> <p>关机</p> <p>方法1：将耳机放进充电盒，合上充电盒的盖子，耳机自动关机（如果充电盒的电量为0，耳机则不会自动关机）； 方法2：长按任意一边耳机多功能键6秒，蓝灯亮1秒后熄灭，耳机关机； 备注：耳机断开连接，10min内不重新连接且无任何操作，自动关机。</p> <p>接听电话</p> <p>来电时，短按任意一边耳机的多功能键；</p> <p>结束通话</p> <p>通话中，短按任意一边耳机的多功能键；</p> <p>拒接来电</p> <p>来电时，长按任意一边耳机的多功能键2秒；</p>	<p>注意</p> <p>1) 配对模式最多持续10分钟，如在此期间未进行配对，耳机将自动关机。如需重新连接，请按“开机”及“连接手机蓝牙”步骤进行重新连接。 2) 耳机离开手机的连接范围会造成连接中断，10min内重新回到手机的连接范围，耳机与手机则会重新自动连接。</p> <p>开机</p> <p>方法1：将耳机放进充电盒，合上充电盒的盖子，耳机自动开机（如果充电盒的电量为0，耳机则不会自动关机）； 方法2：长按任意一边耳机多功能键6秒，蓝灯亮1秒后熄灭，耳机关机； 备注：耳机断开连接，10min内不重新连接且无任何操作，自动关机。</p> <p>接听电话</p> <p>来电时，短按任意一边耳机的多功能键；</p> <p>结束通话</p> <p>通话中，短按任意一边耳机的多功能键；</p> <p>拒接来电</p> <p>来电时，长按任意一边耳机的多功能键2秒；</p>	<p>一键Siri</p> <p>耳机待机 / 音乐状态下，长按任意一边耳机的多功能键，激活 / 关闭 Siri（该功能仅限于iOS系统）。</p> <p>音乐播放</p> <p>1. 播放/暂停：音乐播放时，短按任意一边耳机的多功能键暂停播放，再短按任意一边耳机的多功能键恢复播放； 2. 上一曲：音乐状态下，双击左边耳机多功能键切换到上一曲； 3. 下一曲：音乐状态下，双击右边耳机多功能键切换到下一曲； 4. 自动播放：音乐状态下通话，通话结束后自动恢复音乐播放；</p> <p>充电盒充电</p> <p>充电盒低电量提示：打开充电盒，出入仓指示灯白灯长亮；当电池盒电量低于25%时，出入仓指示灯白灯闪烁，指示充电盒电量低，提示充电。 通过充电线给充电盒充电时，充电盒底部电量指示灯白灯相应闪烁（指示0-25%电量时白灯间隔2秒闪1下；指示25-50%电量时白灯间隔2秒闪2下；指示50-75%电量时白灯间隔2秒闪3下；指示75-100%电量时白灯间隔2秒闪4下），提示充电盒处于充电状态，充电盒充满电之后电量指示灯白灯长亮。</p> <p>耳机充电</p> <p>当耳机电量不足时有语音提示电量低，将耳机放回充电盒合上盖子即可给耳机充电，耳机充电时充电盒底部的白灯长亮指示，直到全部耳机充满电白灯才会熄灭。</p>	<p>主从切换</p> <p>本产品具有主从切换功能。 1. 打开充电盒上盖，任意取出一只耳机都可以与手机正常连接并使用，期间再取出另一只耳机可快速互连，组成双耳无线耳机； 2. 当主耳机没电，或将主耳机放回充电盒关机，副耳机都将自动切换成主耳机并继续工作。</p> <p>产品参数</p> <p>蓝牙版本：V5.0 无线距离：≥15m 输入电压：DC 5V 耳机电池：40mAh 充电盒电池：700mAh 使用时间：约4-5H 充电盒充电时间：约1-2H IOS电量显示：支持</p>	<p>故障排除</p> <p>如果您的蓝牙耳机跟手机无法配对，请尝试以下步骤： 1. 请确保耳机电量充足； 2. 请确保耳机已经开机； 3. 请确保耳机未与其他设备连接中； 4. 请确保耳机蓝牙功能正常，并且已经打开蓝牙功能； 5. 请确保耳机与手机之间距离在可连接范围内； 如果以上步骤不能帮助您解决配对问题，请尝试使耳机恢复出厂设置（方法：确保耳机与手机处于断开连接，然后长按左右耳机多功能键5秒，至耳机蓝白灯同时亮1秒并自动关机。重启耳机，2秒后分别双击左右耳机多功能键进行左右耳机互连。左右耳机互连成功后，左耳机蓝白灯交替闪烁，然后重新开机，耳机放回充电盒），恢复出厂设置后，可按前面介绍的方法重新连接手机。 当耳机出现死机或操作失灵等问题时，可尝试对耳机进行复位操作，即按住耳机的多功能键不放，慢慢将耳机放入充电盒充电，耳机放到位后再松开多功能键，复位完成。</p> <p>感谢使用本产品！ THANK YOU</p>
-----------------------------	------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

反面

<p>User Manual</p> <p>V21</p> <p>FCC ID: 2AU92-V21</p> <p>True Wireless Stereo Earbuds Manual</p>	<p>Description of product structure</p>  <p>Power on</p> <p>Method 1: Open the charging case, the earbuds will power on automatically and the left and right earbuds will be connected each other. Taking out both earbuds, the LED light of master earbuds will be blue and white lights flicker alternately. According to the factory default, the left earbuds is master earbuds.</p> <p>Method 2: Any earbuds is not in the charging case or battery of the charging case run out, and the earbuds power off, please long press multifunction key of both earbuds till 2 seconds to power on. After powering on, the left and right earbuds will be connected each other automatically. The LED light of master earbuds will be blue and white lights flicker alternately. (According to the factory default, the left earbuds is master earbuds, but the master earbuds can switch over by hand.)</p> <p>Connecting wireless of mobile phone</p> <p>When it is the first time to use V5, power on V5 according to method 1 or 2, The Led light of master earbuds will be blue and white lights flicker alternately. Turn on the bluetooth function of mobile phone to search nearby bluetooth devices, and connect the devices "V5", when the device show it is "connected", then it means the earbuds and mobile phone is connected successfully; After first time using, only power on the earbuds according</p> <p>Wearing way</p> <p>Please put the earbuds into the cochlea gently, and adjust to the suitable angle.</p> 	<p>Power on</p> <p>Method 1: Open the charging case, the earbuds will power on automatically and the left and right earbuds will be connected each other. Taking out both earbuds, the LED light of master earbuds will be blue and white lights flicker alternately. According to the factory default, the left earbuds is master earbuds.</p> <p>Method 2: Any earbuds is not in the charging case or battery of the charging case run out, and the earbuds power off, please long press multifunction key of both earbuds till 2 seconds to power on. After powering on, the left and right earbuds will be connected each other automatically. The LED light of master earbuds will be blue and white lights flicker alternately. (According to the factory default, the left earbuds is master earbuds, but the master earbuds can switch over by hand.)</p> <p>Connecting wireless of mobile phone</p> <p>When it is the first time to use V5, power on V5 according to method 1 or 2, The Led light of master earbuds will be blue and white lights flicker alternately. Turn on the bluetooth function of mobile phone to search nearby bluetooth devices, and connect the devices "V5", when the device show it is "connected", then it means the earbuds and mobile phone is connected successfully; After first time using, only power on the earbuds according</p> <p>Power off</p> <p>Method 1: Put the earbuds into the charging case, and close the upper cover case of charging case, the earbuds will be powered off automatically (if the battery status of charging case is 0, the earbuds will not power off automatically); Method 2: Long press any one of earbuds for 6 seconds, the blue light will be on 1.</p> <p>One-key Siri</p> <p>When earbuds is under standby or music playing mode, long press any one of earbuds to activate or close Siri (The feature is only can used for iOS system)</p>	<p>second and then off, then the earbuds will be powered off automatically. (Note: If the earbuds is disconnected and connected devices is not connected within 10 minutes, the earbuds will be powered off automatically)</p> <p>Answer a call: When answer a phone call, short press any one of earbuds to answer.</p> <p>Ending a call: When calling, short press any one of earbuds to end the call.</p> <p>Call switching mode: During the phone call, long press any one of earbuds for 2 seconds to switch from earbuds to phone, then long press 2 seconds from phone to earbuds.</p> <p>Charging for the charging case: The charging case indicates low battery: open the charging case, the top of charging box's white indicator is always on; When the battery status is lower than 25%, the top of charging box's white indicator will flicker, it means the charging case need to be charged. Using USB cable to charge charging case, the bottom of charging case's indicator will be white light flashes accordingly (white light flashes 1 time every 2 seconds, battery capacity is 0-25%; white light flashes 2 times every 2 seconds, battery capacity is 25%-50%; white light flashes 3 times every 2 seconds, battery capacity is 50%-75%; white light flashes 4 times every 2 seconds, battery capacity is 75%-100%).</p> <p>Master/slave mode</p> <p>This product has the master/slave switch function.</p>	<p>Product specification</p> <p>Bluetooth version: V5.0 Transmission distance: 15 meter Input Voltage: DC 5V Earbuds battery capacity: 3.7V/40mAh Charging case battery capacity: 3.7V/700mAh Working time: 4-5H Charging time: 1-2H IOS battery status: support</p> <p>Technical solution: If your bluetooth earbuds can not be paired with your phone, try the following steps: Please make sure the earbuds are fully charged; Please make sure the earbuds are power on; Please make sure the earbuds are not paired with other devices; Please make sure the mobile phone bluetooth function is enabled, and bluetooth function is on. Please make sure it is the connectable distance between the earbuds and mobile phone. If above steps can not help you to solve the pairing problem, please try to restore factory default settings (Method: make sure the earbuds are power off status, long press right/left earbuds for 5 seconds until blue and white lights are flashing for 1 second and power off automatically. Power on earbuds again, after 2</p>
---------------------------------------------------------------------------------------------------	------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

- (1) this device may not cause harmful interference, and
- (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.